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W 2015 roku została wykonana nakładka asfaltowa jednowarstwowa na ulicy Piaski (od ul. 

Mickiewicza do ulicy Wodnej i ulicy Rolnej). Na dzień dzisiejszy nawierzchnia jest mocno spękana co 

spowoduje w dalszych okresach użytkowania ubytki w nawierzchni. Przypominam że wykonawca drogi 

zobligował się do pięcioletniej gwarancji. Proszę o przeprowadzenie wizji lokalnej z wykonawcą i 

podjęcie stosownych decyzji ( działań). 
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